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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BULEVARD 
Vijeće mjesnog odbora 
 
KLASA:  024-05/23-01/24 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-18 
Rijeka,  28.12.2023. 

  

 
                                                             ZAPISNIK 

SA  7. SJEDNICE VMO BULEVARD 
 

7. sjednica VMO Bulevard održana je 28.12.2023.g. s početkom u 19 sati u prostorijama MO 
Bulevard, Šet.I.G.Kovačića 12. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darko Brusić, predsjednik VMO  
- Toni Kuraja, zamjenik predsjednika VMO 
- Mirjana Banić, članica VMO 
- Miroslav Tatić, član VMO 
- Marko Čule, član VMO  
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  
 
Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice VMO Bulevard: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog Programa rada i Financijskog plana za 2024. godinu 

2. Preraspodjela sredstava u Programu Ususret blagdanima 

3. Odustajanje od programa Spasimo knjigu 

4. Razno.   

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Vijeće MO Bulevard planira u 2024. godini održati slijedeće programske aktivnosti: 
Ambijentalna izložba, program Djeca i mladi za starije, Ususret blagdanima i zdravstvene 
akcije mjerenja tlaka i šećera u krvi. Programi će se odvijati u suradnji s dječjim vrtićem 
Bulevard i Klubom starijih osoba Bulevard. 
Temeljem navedenih programskih aktivnosti napravljen je financijski plan koji za 2024. 
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godinu iznosi 2.905,00 eura. Osim programskih aktivnosti u financijaki plan su uključene 
stavke: redovna aktivnost vijeća i računalne usluge riznice.  
 
Zaključak: 
Vijeće je usvojilo programske aktivnosti i financijski plan za 2024. godinu 
2024. godinu. 
 
 
 
 
AD 2 
U programu Ususret blagdanima – doček djeda Božićnjaka bilo je potrebno  
preraspodjeliti pozicije kako  bi se osigurala sredstva za predstavu 
mađioničara.Vijeće je zatražilo odobrenje za preraspodjelu pozicija od 
voditeljice Odsjeka za mjesnu samoupravu te je po dobivenom odobrenju 
izvršilo preraspodjelu. Ukupan trošak programa nije se mijenjao. 
  
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD3 
Vijeće je u okviru programskihaktivnosti za 2023., godinu planiralo program Spasimo knjigu. 
Budući je bio slab odaziv građana, odlučilo se odustati od programa.  

 
 Zaključak: 
Vijeće se složilo s navedenim. 
 
 

AD4 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 

 

Sjednica je završila u 20 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu                       Predsjednik VMO Bulevard     
             Kristina Dumić Červar                                                       Darko Brusić 
 
 

 

 


